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Bestyrelsesmøde 
 

Mandag den 12. september 2022 

Hos Hans Jørgen Boestoftevej 33 
 

Dagsorden 

 

Deltagere: Grethe, Puk, Christian, Anders, Jens, Hans Jørgen  

 
1. Godkendelse og underskrivning af referat 

Referat fra den 30-05- 2022 skal godkendes ved underskrift af deltagerne. 

Godkendt og underskrevet 

 

2. Meddelelser fra formanden 

Stevns Friskole har rakt ud for bidrag til finansiering af den kommende multibane. Det må vi ikke, da vi 

kun må drive vandværk. 

Dan-domæne har sendt 1.548,- for webhotel, der er også en masse nye muligheder, som vi ikke har 

brug for. Formanden vil ringe til Rambøll for at få forklaret hvad det går ud på, da vi også betaler til 

dem. 

Ejerskifte: Boestoftevej 56 er blevet solgt til dem, som bor til leje. Det skal vi lige have fundet ud af 

hvordan vi kan håndtere i systemet. 

Ledningsoplysninger: der er udleveret ledningsoplysninger, og ellers er det vores egen smed der har 

gravet pga. fjernelse af brandhaner. De sidstnævnte er nu også fjernet fra kortet. 

Vores kort bliver konverteret til LER2, vi skal ikke tænke over det, det styres via vores abonnement. 

Formodentligt ved årskifte 2022/23. 

Lillevej 5 har haft et forbrug hun ikke kunne genkende; en kontraventil har været utæt og den er nu skif-

tet. 

Indkaldt til statusmøde med klarforsyning den 8. november 2022. Formanden og kassereren tager af-

sted. 

 

3. Meddelelser fra kassereren 

Aktuel økonomisk status:  

Saldo: 761.196,12,- og 261.541,86,-, hvor vi betaler negative renter.  

Der er ikke nogen der skylder noget og vi har betalt den grønne afgift og moms pr. 31. juni. 

Elforbrug og regning: 2. kvartal i år har vi betalt 8.851,43 (moms går fra) for 279 kWh. Det er en ca. 

stigning på 3.000-4.000 kr, pga. de stigende elpriser. 

Sidste regning på vandanalyse lå på 12.662,50 for den store analyse. 

 

4. Meddelelse fra øvrige 

 

5. PFAS 

Fund af PFAS i drikkevandet er meget oppe i tiden. 

Vi har ikke PFAS i vores drikkevand. 

Orientering om analyserne:  

Alt er som det skal. Alene analysen af PFAS koster 1.500,- og skal laves en gang om året. Boringsana-

lysen er hvert fjerde år. 

 

6. BNBO (Boringsnære beskyttelsesområder) 

Fortsat drøftelse af det videre arbejde, herunder kontakten til lodsejer og behovet for sagkyndig rådgiv-

ning.  

Der er kommet en ny ting ind i mellemtiden: der skal bræglægges 4% hos landmanden, og det kunne 

måske hjælpe os, ift. det areal der er tæt på boringen, som er 4-6 hektar. 

Vi sidder fortsat i venteposition. 
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7. Vild med Vilje - blomster ved værket 

Hvad skal der ske fremover? 

De skal rives først på foråret, når alt er tørt. Derefter forventes der at de kommer tilbage igen. 

Arbejdsgruppen laver en forårsdag, hvor det bliver revet igennem. 

 

8. Sløjfning af brandhaner 

Vi har tidligere accepteret et tilbud om at modtage 10.000 kr. inkl. moms pr. sløjfet brandhane. 

Status: faktureret 32.000 uden moms til kommunen.  

Vi betalt 39.000 uden moms for fjernelsen. 

 

9. Indvindingstilladelse 

Jens og Hans Jørgen har været til møde med forvaltningen. 

Mødet vil blive refereret. 

Jens har spurgt D-teknik, som har givet en pris på at lave det nødvendige for at lave om til frekvenssty-

ring. Prisen afventer og vi giver dette videre til kommunen, som vil vurdere om der kan være den nuvæ-

rende type indgriben i naturen. Punktet genoptages næste gang der er nyt. 

Vi er blevet rådgivet af vandværksforeningen ikke at anke sagen, hvis det skulle komme til det. Derfor er 

det fornuftigst at snakke os frem til en løsning. 

 

10. Oplæring af afløsere for Jens 

Status:  

Der er ikke sket meget på det sidste, grundet sygdom. 

 

11. Eventuelt 

Forskningsprojektet med måling af vand fra haner skulle have været i gang i løbet af somme-

ren. Puk har fulgt op og det er udskudt uden videre information. 
Vi har en nødstrømsgenerator, så brownouts er intet problem. Det vil give mening at tjekke op med Ly-

derslev. Det gør Anders. 

Puk tager på bestyrelseskursus, og Christian informeres om blot at tilmelde sig kurser efter interesse. 

Jens har observeret en forskel efter indføringen af kalkknuseren, som peger på at det virker. 

 

Næste ordinære møde skal afholdes hos Puk. 

 

 
 

 

 

 

 Hans Jørgen Lund Jensen Grethe Hove Puk Duerlund Falkenberg 

 

 

 

   

 Christian Tange Anders Henriksen 


